
 

 

 
 
 
 
 
 

BESLUITENLIJST AGENDACOMMISSIE 
   

Datum : 11 februari 2019 

Aanwezig : De heren Dadema (voorzitter), Schokker (GB), Temmink (CDA), Van der Wilt (PvdA),  
Terlouw (D66), Kreule (VVD), Den Daas (LA), mevrouw Van der Heide (BB), de heer 
Knipping (vervanger van gemeentesecretaris) en de heer Zijlstra (griffier).  

Verder aanwezig de heer Lammers (BB) 

Afwezig : De heer Mulders (GL), mevrouw Cornelissen (gemeentesecretaris) 

  
1. Opening 

 
2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Mededelingen 

Geen. 
 

4. Uit te wisselen agendapunten met het presidium 

Geen. 

 
5. Besluitenlijst van de vergadering van 10 en 31 januari 2019 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

6. Actiepuntenlijst per 31 januari 2019 

De punten 3,4,5 en 6 zijn afgedaan. 
 

7. Ingekomen stukken 
Van de kijkcijfers wordt kennis genomen. Griffier beziet in hoeverre extra aandacht aan de 
uitzendingen kan worden geschonken. Actie griffier 

 
8. Evaluatie vergadersysteem tot nu toe 

De leden van de agendacommissie geven verschillende aandachtspunten (zie bijlage).  
Besloten wordt deze voor advies voor te leggen aan de werkgroep bestuurlijke vernieuwing waarna 
de agendacommissie definitieve besluiten kan nemen. 
 

9. Vergaderdata agendacommissie tot zomervakantie 
Agendacommissie stemt in met de voorgestelde data. 17 juni vindt evaluatie plaats van de nieuwe  
werkwijze van de agendacommissie. 
 

10. Verzoek tot agendering duurzaamheidsagenda 
De agendacommissie besluit om de duurzaamheidsagenda te agenderen voor de vergadering van 11 
april. De heer Lammers komt in overleg met de andere fracties met een voorstel.  
Aandachtspunten daarbij: 

 Helderheid exacte onderwerp 

 Geen verzoeken aan college en ambtenaren 

 Mogelijk besluitvormend via moties of anderszins 
Actie heer Lammers 



 

 

 
11. Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering 7 maart 2019  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

12. Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprekken 7 maart 2019  
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Toegevoegd wordt vaststelling bestemmingsplan Raamsweg 
14-16.  Tevens wordt een toelichting door de Omgevingsdienst op de Kaderbrief geagendeerd (zie 
ook agendapunt 17).  
 

13. Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering 21 maart 2019  
Toegevoegd wordt de vaststelling bestemmingsplan Raamsweg 14-16.  

14. Voorstel tot vaststelling agenda rond-de-tafelgesprekken 21 maart 2019  
Besloten wordt tot parallelle sessies.  
M.b.t. de prestatieafspraken Salland Wonen stelt de agendacommissie  een korte, to the point, 
presentatie op prijs. Wat speelt er en wat zijn voor hen de uitdagingen i.r.t. de prestatie afspraken. 
Ook de huurdersbelangenorganisaties dienen ruimte te krijgen om het woord te voeren/kort te 
presenteren. 
M.b.t. het normenkader sociaal domein verwacht de agendacommissie vooraf duidelijkheid wat er van 
raadsleden wordt verwacht. Als het alleen informatie verstrekken is, is het huidige memo voldoende. 
Als er ook om input wordt gevraagd via de interactieve werkvorm, dan horen er ook ruim van te voren 
stukken bij te zitten zodat raadsleden zich kunnen voorbereiden. 

15. Vooruitblik 28 maart 2019 
Hiervan wordt kennis genomen. Als omgevingsvisie wordt geagendeerd dient daarvoor een memo 
aan de agendacommissie te worden voorgelegd.  
Dat geldt ook voor informatieverstrekking over de warmte- en koudevoorziening in het gemeentehuis 
(stand van zaken en welke keuzes kunnen worden gemaakt en relatie met huisvestingsplan). 

 
16. Brief aan raadsleden inzake omgevingsvergunning Flierefluiter 

Dit agendapunt wordt verschoven naar de vergadering van 18 maart. Er ligt dan ook een reactie van 
het college op de brief. 
 

17. Omgevingsdienst IJsselland 
Besloten wordt tot agendering op 7 maart  
 

18. Beantwoording brief burger over verhuren/verpachten van gemeentegronden 
De agendacommissie besluit tot aanpassing van de brief. Na aanpassing kan deze worden 
verzonden. 
 

19. Lijst van bestuurlijke toezeggingen 
Hiervan wordt kennis genomen. 
 

20. Lange termijnagenda   
De agendacommissie geeft aan op de volgende onderwerpen aan de voorkant te willen sturen: 
- Herijking subsidiebeleid 
- Circulaire economie 
- Schulddienstverlening 
- Verkeersagenda 
- GRP 
- PvA Sociaal domein incl. ombuigingen 
- Economische agenda 
- Integraal onderwijshuisvestingsplan 
- Alles op energie, duurzaamheid, warmteplannen 

 
Ambtelijk zal worden nagegaan wat er al ligt en hoe de planningen zijn. Actie gemeentesecretaris 
 

21. Rondvraag 
De vragen van de heer Kreule over een bijthond worden door de voorzitter beantwoord. 
Op vragen van de heer Terlouw over de procedure bij Tennisvereniging Heino wordt afgesproken dat 
hij zijn vragen als technische vragen via de griffier kan stellen. 



 

 

De voorzitter doet mededelingen over de vestiging van een vrouwenopvang in de gemeente en over 
een schadeclaim aan de bouwer van het complex Nieuw Tijenraan. 
Verder meldt de voorzitter dat de gemeente meedoet aan het project “Ik Pas”. In die periode wordt er 
na de vergaderingen geen alcohol geschonken. 
Tenslotte meldt de voorzitter dat het experiment met een mobiel stembureau bij het station niet wordt 
voortgezet vanwege het geringe effect. 
 

22. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 

  



 

 

Bijlage bij besluitenlijst agendacommissie 11 februari 2019 
 
Opmerkingen n.a.v. evaluatie nieuwe vergadersysteem tot nu toe 
 
Algemeen 

 Vooraf helderheid over status van de vergadering en soort sessie 

 Aandacht voor wat wel en niet parallel besproken kan worden  

 Vergaderingen zijn levendiger geworden 

 Kan er meer op locatie vergaderd worden? 
 

Rond de tafelgesprekken /Vergaderfaciliteiten beneden 

 Vanuit inwoners bezien, wat is het beste moment om in te spreken en welke vergadering leent zich 
daar het beste voor, juist bij parallelle sessies. 

 Duidelijke richtlijnen voor insprekers opstellen (punten kort en bonding naar voren brengen, bij 
presentaties door burgers 1 à 2 sheets) zodat bij hen hierover vooraf helderheid is 

 Microfoon bij de voorzitter  

 Verwachtingenmanagement door voorzitter van de Rond de tafelgesprekken aan begin van het 
agendapunt 

 Tevreden over Rond de tafelgesprekken 

 Goed dat bij de Rond de tafelgesprekken 1 vertegenwoordiger per fractie aanschuift, werkt goed 

 Helderheid nodig over status vergadering/wat van raadsleden verwacht wordt (zo concreet mogelijk) 
=> heldere memo’s voor agendacommissie 

 Rond de tafelgesprekken benutten voor variëteit aan invullingen, naast de raadsvergaderingen 

 Tijdens Rond de tafelgesprekken gaan we nu meer met elkaar in debat over zaken die in de raad aan 
de orde komen  

 Status Rond de tafelgesprekken leidt tot verwarring als ook een mening wordt gevraagd 

 Niet enthousiast over vergaderingen beneden, weinig toegevoegde waarde en tijdtechnisch niets 
opgeschoten 

 Geluid/verstaanbaarheid in Gunne en Schoonheten is aandachtspunt 
 
 
Nieuwe opstelling in Raadzaal en raadsvergaderingen: 

 Niet tevreden over nieuwe indeling van de raadzaal  
o interrupties vaak te laat waardoor effect verloren gaat  
o geen oogcontact/non verbaal contact met collega’s meer mogelijk 

 Tevreden over spreken vanaf katheder 

 Als indeling van de raadzaal verandert dan daar ook rond de tafelgesprekken houden, beneden kan 
dan als overloop dienen 

 Enthousiast over de nieuwe opstelling in de raadzaal 

 Debatten zijn inhoudelijker maar minder politiek. Dit gaat ten koste van politieke profilering  

 Meer bestuurlijk dan politiek bezig 

 Opiniërende raadsvergaderingen meer inzetten? 

 Plek pers (vlak achter fractie) niet ideaal 
 


